



Special Departure

Greece & Southern Italy

SORRENTO | CAPRI | POSITANO | AMALFI COAST
MATERA | ALBEROBELLO | METEORA | ATHENS | MYKONOS | SANTORINI

13 DAYS 11 NIGHTS

GREECE & SOUTHERN ITALY

WHY US



Minimum travelling time on coach



Fine selection of hotels



Handpicked local restaurants



Personal time to explore

SPECIAL HIGHLIGHTS

- 2 domestic flights
- Stay 2 nights in Santorini & 2 nights in Mykonos
- Day tour to Isle of Capri, inclusive of Blue Grotto boat trip*
- Visit picturesque Positano & Amalfi Coast
- Explore Sassi of Matera and Trulli of Alberobello
- Private sunset sailing with dinner onboard and free flow of wine & drinks*

* Subject to weather conditions

FINE SELECTION OF HOTELS

CITY	NIGHT	HOTEL
Rome	1	Mercure Rome Leonardo Da Vinci Airport*
Sorrento	2	Towers Sorrento*
Matera	1	Hilton Garden Inn*
Onboard Ferry	1	Anek Superfast / Ventouris Ferries
Phthiotis	1	Mitsis Galini Wellness Spa & Resort*
Mykonos	2	Petinos Hotel*
Santorini	2	Santo Miramare*
Athens	1	Crowne Plaza Athens*

* or similar hotels

MEALS

Breakfast - 11 | Lunch - 9 | Dinner - 6

EETICKETS

Features highlighted attractions, activities, hotels, restaurants and more that's not only rated with excellence, but also highly recommended by our experienced tour planners.

ENG Tour conducted in English



ITINERARY

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Rome

Spend the night in **Rome** upon your arrival for a rejuvenating start the next day.

DAY 2 Rome - Naples - Sorrento

274KM

🍴 Breakfast 🍽 Lunch 🍷 Dinner

Naples, one of the most authentic and unique places in Italy and your gateway to attractions such as Pompeii, the Amalfi Coast, the islands of Capri and Ischia.

Castel Nuovo - Majestic fortress which gives you a glimpse of Naples' core history.

Piazza del Plebiscito - One of the largest squares in Naples. Dine in a traditional Italian restaurant for the famed Naples pizza and seafood pasta and later proceed to **Sorrento**, where the sea meets the mountains and deep valleys.

📍 **Sorrento**, known for its citrus fruits and abundance of lemons, keep your eye out for small lemon groves and trees as you wander through its old streets lined by noble houses.

Piazza Tasso - Explore Sorrento's intense character and culture while wandering its narrow streets.



Sorrento



Blue Grotto

DAY 3 Sorrento 🚢 Capri 🚢 Sorrento

🍴 Breakfast 🍽 Lunch

Board the ferry to Isle of 📍 **Capri**, an island located in the Tyrrhenian Sea off the Sorrentine Peninsula. *Subject to weather conditions.

Isle of Capri Guided Tour

Port of Marina Grande - Begin the island tour from the port and through the picturesque town of Capri.

📍 **Blue Grotto (Included)** - Boat-trip to Grotta Azzurra, a 25m wide and 60m long little blue cave. Lay back as you row through the cave mouth 1 meter high to find yourself suspended in enchanting bright blue waters illuminated by the sunlight passing through an underwater cavity. *Subject to weather conditions.

Anacapri - Enjoy the captivating views of Anacapri surrounded by the greens and blues of the ocean.

Piazzetta Capri - Experience the center of island life by frequenting quaint pavement cafes where you may spot silver screen stars sipping coffee at little wicker tables.

Return by ferry and overnight in **Sorrento**.

E! Moment


Santorini Private Sunset Sailing



DAY 4 Sorrento - Positano  Amalfi Coast - Matera **284KM**

  Breakfast  Lunch  Dinner

Spend the day with a thrilling and rewarding drive along the picturesque **Amalfi Coast**.

 **Positano** - Visit the photogenic town with steeply stacked houses in pink and terracotta colours. Explore wisteria-draped hotels, smart restaurants, boutiques and souvenir shops on its steep streets and spend some personal time on your own before a hearty Italian lunch.

Amalfi Coast [UNESCO] - Experience the exciting narrow route with a cascade of houses and villas of the dramatic coast that reach towards the sea towards a stunning Mediterranean view. Enjoy your free time strolling the Amalfi Coast promenade, waterfront, cathedral, and square before proceeding overnight in **Matera**.



Amalfi Coast




Alberobello

DAY 5 Matera - Alberobello - Bari  Igoumenitsa **124KM**

  Breakfast  Lunch  Dinner

Matera, an Italian city famed for its extensive, ancient cave dwellings and natural rooms hollowed out from soft rocks. Some occupants boast living in the same houses of their ancestors of 9,000 years ago!

 **Sassi di Matera [UNESCO] Guided Tour**


Piazza San Francesco - A visit to an excellent and complete view of the facade of the church, Chiesa di San Francesco d'Assisi.

Sassi Caveoso - A stroll with the guide, visit and take photos.

Piazzetta Pascoli - Take a panoramic photo of Sassi Houses.

Photostop at **Church of Saint Mary of Idris**.

Proceed to **Alberobello**.

 **Alberobello [UNESCO]** - Stroll through the streets of Trulli buildings and discover the historical origins of Trulli houses - iconic cone shaped roofs in Rione Monti's old town center then proceed to lunch in a traditional Trulli restaurant before visiting the trulli roofs with the iconic 5 symbols.

Depart to **Greece** by overnight ferry.

DAY 6 Igoumenitsa - Meteora - Phthiotis **350KM**

  Breakfast  Lunch  Dinner

Meteora [UNESCO] is a rock formation in central Greece hosting one of the largest and most precipitously built complexes of Eastern Orthodox monasteries.

Meteora [UNESCO] Guided Tour

Great Meteoron Monastery - The Eastern Orthodox monasteries in Greece, also called meteoro, meaning "suspended in the air" as the monastery was built atop a gigantic rock.

Varlaam Monastery (Entrance Included) - Founded in the mid 14th century with the second biggest monastery with a rewarding view. Then, feast on a traditional Greek cuisine in a family-run Greek restaurant.

Depart overnight in **Phthiotis**.



Meteora



Acropolis

DAY 7 Phthiotis - Athens  Mykonos **174KM**

  Breakfast  Lunch

Depart to **Athens**, the capital of Greece and key landmark of early Western civilization.

Athens Guided Tour

Acropolis [UNESCO] (Entrance included) - One of the most striking and complete ancient Greek monuments that still exist in our times, a reminder of the rich history of Greece.

Parthenon - A temple on a rocky flat-topped hill built to honour goddess Athena, whom the city was named after.

Theater of Dionysus - One of the world's first theatres built at the foot of the Parthenon, Acropolis of Athens, dedicated to the Theatre of Dionysus, the God of plays and wine.

Continue the tour to **Panathenaic Stadium, Academy of Athens, University of Athens, National Library of Greece**.

Depart from Athens to **Mykonos** by flight.



Mykonos

DAY 8 Mykonos

Breakfast Lunch

Mykonos, a famous Greek island known as “the island of the winds”.

Mykonos Guided Tour

Paradise Beach - Known for the hottest beach clubs in Mykonos.

Ano Mera - The inner landscape of Mykonos with the white houses, chapels, and the Monastery of Panagia Tourliani built in the 16th century.

Saint John’s Beach - A serene beach overlooking the island of Delos. Enjoy the fresh seafood platter for lunch in a harbour view restaurant. Take some personal time to stroll along the narrow, white-washed streets of Mykonos Town as you explore the lovely churches, tiny shops, Little Venice and the traditional famous windmills.

Old Town - Take some personal time to stroll along the narrow, white-washed streets of Mykonos Town as you explore the lovely churches, tiny shops, Little Venice and the traditional famous windmills.



Oia

DAY 9 Mykonos Santorini

Breakfast Lunch

Depart to **Santorini** by High-Speed Ferry. At the romantic island in the Aegean Sea, take in the breath-taking sunsets and caldera villages with stunning sea views.

Santorini Guided Tour

Prophet Elias Monastery - Built in 1711, this monastery is located on the summit of Mount Profitis Ilias, 567m above sea level and the highest point of the island, therefore a site of tremendous panoramic views!

Megalochori - A peaceful traditional village sitting on a hill facing the east in the heart of Santorini. The vines of the vineyards coil and surround the village in a Santorini fashion.

Oia - Home of the iconic 3 blue domes situated 300 steps from Amoudi Bay, the best place to watch sunsets amidst the white-washed houses, villas, and the blue-domed-chapels on the side of the cliffs. Spend free time strolling along the souvenir shops, café, and restaurants.

DAY 10 Santorini

Breakfast Lunch Dinner

Fira - Start the morning with personal time along the Caldera coastal walk in this small town as you admire the private villas and blue-domed-chapels clinging to the cliff beside the sea. Don't forget to snap a photo at this world famous site!

Santorini Private Sunset Sailing Tour (Included) - Experience exclusive private sunset sailing in the Aegean seas surrounding the Greek islands with dinner onboard a 62-foot sailing catamaran. Sail towards the Hot Springs and cruise past the Volcano, Venetian Light House and the Red and White Beaches at the magnificent coastline. Swim at various locations at your leisure while our onboard chefs prepare your “moment in time” menu with free flow of beer and wine. ***Subject to weather conditions.**



Fira



Monastiraki

DAY 11 Santorini Athens

Breakfast Dinner

Depart to **Athens** by flight.

Monastiraki - Personal time to shop at one of the oldest neighborhoods at the heart of Athens.

DAY 12 Athens Kuala Lumpur

Breakfast

Free and easy before heading to the airport for the flight back home.

DAY 13 Kuala Lumpur

Home sweet home. Till next time!



Easy Europe Holidays Sdn Bhd (843629-P)
L-3A-5, No. 2 Jalan Solaris, Solaris Mont’Kiara, 50480, KL

03 - 6419 3520 | 03 - 6419 3529 | 016 - 221 8377

website: www.easyeurope.com.my

email : info@easyeurope.com.my

facebook: www.facebook.com/easyeurope

KPL:7848 | IATA: 20300932 | MATTA: MA4822

Remark:

- Fare excludes Travel Insurance.
- The above itinerary is subject to change due to unforeseen circumstances, especially unexpected weather condition. However, the night stay & number of meals will remain unchanged.



特别出发

希腊 & 意大利南部

索伦托 | 卡布里岛 | 波西塔诺 | 阿马尔菲海岸 | 马特拉
阿尔贝罗贝洛 | 迈泰奥拉 | 雅典 | 米科诺斯岛 | 圣托里尼

13天11夜

希腊 & 意大利南部

为什么选择我们



最短的
巴士旅程



精心挑选
的酒店



精心挑选
的本地餐厅



个人
探索时间

旅程亮点

- 2趟国内航班
- 2夜留宿于圣托里尼 Santorini, 2夜留宿于米科诺斯岛 Mykonos
- 卡布里岛 Isle of Capri 一日游, 包括蓝洞 Blue Grotto 的游船*
- 探索马特拉洞窟民居 Sassi di Matera 和阿尔贝罗贝洛 Trulli of Alberobello
- 私人日落帆船游, 附上晚餐和畅饮的葡萄酒及饮料*
*视天气情况而定

酒店精选

城市	夜	酒店
罗马	1	Mercure Rome Leonardo Da Vinci Airport*
索伦托	2	Towers Sorrento*
马特拉	1	Hilton Garden Inn*
渡轮	1	Anek Superfast / Ventouris Ferries
费西奥蒂斯	1	Mitsis Galini Wellness Spa & Resort*
米科诺斯岛	2	Petinos Hotel*
圣托里尼	2	Santo Miramare*
雅典	1	Crowne Plaza Athens*

*或同级酒店

膳食

早餐 - 11 | 午餐 - 9 | 晚餐 - 6

E EEPICKS

带领大家体验由我们经验丰富的旅游规划师强烈推荐且获得超高好评的景点、活动、酒店、和餐厅等。

ENG 此旅程主要以英语为媒介语



行程表

DAY 1 吉隆坡 → 罗马

在罗马Rome度过一夜, 准备开启明日的行程。

DAY 2 罗马 - 那不勒斯 - 索伦托

274公里



✓ 早餐

✓ 午餐

那不勒斯Naples是意大利最原始、最独特的地方之一。在这里可以通往庞贝、阿马尔菲海岸、卡布里岛和伊斯基亚岛等景点。

新堡 Castel Nuovo - 雄伟的堡垒让您一睹那不勒斯的历史。

平民表决广场 Piazza del Plebiscito - 那不勒斯最大的广场之一。在传统的意大利餐厅享用著名的那不勒斯比萨饼和海鲜意大利面, 然后前往大海, 山脉和深谷交汇的索伦托。

索伦托 Sorrento - 以其柑橘类水果和丰盛的柠檬而闻名。当您漫步在贵族房屋两旁的古老街道上时, 不妨多看看小柠檬园和树木。

塔索广场 Piazza Tasso - 边在狭窄的街道上漫步, 边探索属于索伦托那独特的文化和风土人情。



索伦托



蓝洞

DAY 3 索伦托 → 卡布里 → 索伦托



✓ 早餐

✓ 午餐

✓ 晚餐

登上渡轮前往卡布里岛 Capri, 这是个位于索伦丁半岛外第勒尼安海的岛屿。*视天气情况而定

卡布里岛 Isle of Capri 导游带领

卡布里岛大港 Port of Marina Grande - 从港口开始岛屿之旅, 穿过风景如画的卡布里镇。

蓝洞 Blue Grotto (含船票) - 乘船前往蓝洞 Grotta Azzurra, 一个25公尺宽, 60公尺长的蓝色洞穴。当小船划过1米高的洞口时, 您必须躺下来让船只穿梭至洞穴内部。续而发现自己被明亮的蓝色海水所包围, 并观赏阳光透过水下照亮洞穴。*视天气情况而定

阿纳卡布里 Anacapri - 享受被绿蓝色的海洋环绕的迷人景色。

皮亚泽塔 Piazzetta Capri - 作为岛上的中心点, 这里有着古色古香的路边咖啡馆, 而且还有机会偶遇在荧幕上出现的大明星, 一起在酒吧桌上品尝咖啡。

乘搭渡轮返回, 留宿于索伦托。

E! Moment




圣托里尼私人日落帆船游

DAY 4 索伦托 - 波西塔诺  阿马尔菲海岸 - 马特拉 284公里

  早餐  午餐  晚餐

沿着风景如画的阿马尔菲海岸 Amalfi Coast, 开始激动人心的一天。

 **波西塔诺 Positano** - 这小镇上有着粉色和赤色并陡峭堆叠的房屋, 可以在陡峭的街道上漫步探索。这里您能看到被紫藤覆盖的酒店、时尚餐厅、精品店和纪念品商店, 并在享用丰富的意大利午餐前度过属于自己的自由时间。

阿马尔菲海岸 Amalfi Coast [UNESCO世界遗产] - 狭窄的行车路线让您有个与众不同的体验, 沿途有与海岸并列的房屋和别墅, 同时也可以欣赏到壮丽的地中海美景。在前往**马特拉**留宿之前, 您可以尽情享受阿马尔菲海岸长廊、海滨、大教堂和广场漫步的空闲时间。



阿马尔菲海岸



阿尔贝罗贝洛

DAY 5 马特拉 - 阿尔贝罗贝洛 - 巴里  伊古迈尼察 124公里

  早餐  午餐  晚餐

马特拉 Matera 一座以其广阔的老窑洞和从软岩中挖空成的天然房间而闻名的意大利城市。有些住户声称自己是住在9000年前祖传下来的同一栋房子里!


 **游览马特拉洞窟民居 Sassi di Matera [UNESCO世界遗产] 导游带领**
圣弗朗西斯科广场 Piazza San Francesco - 参观教堂绝佳和完整的景观。

石窟民居 Sassi Caveoso - 与导游一起漫步参观和拍照。

Piazzetta Pascoli - 拍摄石屋的全景照片。

在**伊德里斯圣玛丽教堂 Church of Saint Mary of Idris** 拍照留念。

继续前往**阿尔贝罗贝洛 Alberobello**, 一个完全由**特鲁洛 Trulli** 组成, 像童话般的房屋区域。

 **阿尔贝罗贝洛 Alberobello [UNESCO世界遗产]** - 漫步在特鲁洛建筑的街道上, 探索特鲁洛房屋的历史起源 - 在里奥内蒙蒂老城中心的标志性锥形屋顶。然后在传统的特鲁洛餐厅享用午餐, 并参观带有标志性的5符号的特鲁洛屋顶。

在前往**希腊**的渡轮上留宿。

DAY 6 伊古迈尼察 - 迈泰奥拉 - 费西奥蒂斯 350公里

  早餐  午餐  晚餐

迈泰奥拉 Meteora 是希腊中部的一个岩层, 拥有东正教修道院中最大和最陡峭的建筑群之一。

迈泰奥拉 Meteora [UNESCO世界遗产] 导游带领

大迈泰奥拉修道院 Great Meteoron Monastery - 希腊的东正教修道院, 也称为 meteoro, 意思是“悬浮在空中”。这所修道院坐落在一块巨大的岩石上。

瓦尔拉姆修道院 Varlaam Monastery (含门票) - 建于14世纪中期, 是拥有优美风景的第二大修道院。接着在一家家庭式经营的希腊餐厅里享用传统的希腊美食。

留宿于**费西奥蒂斯**。



迈泰奥拉



雅典卫城

DAY 7 费西奥蒂斯 - 雅典  米科诺斯 174公里

  早餐  午餐

前往**雅典 Athens**, 希腊的首都和早期西方文明的重要地标。

雅典 Athens 导游带领

雅典卫城 Acropolis [UNESCO世界遗产] (含门票) - 仍然是这个时代最引人注目和完整的古希腊古迹之一, 它时刻提醒着人们关于遥远的希腊历史。

帕德嫩神庙 Parthenon - 该古迹坐落在一个平坦的山丘上, 是供奉“雅典娜”女神的神殿, 首都雅典也因而得名。

狄俄尼索斯剧院 Theater of Dionysus - 世界上最早的剧院之一, 建于雅典卫城帕德嫩神庙脚下, 是为了献给戏剧和美酒之神 - 狄俄尼索斯。

继续游览**帕纳辛纳科体育场 Panathenaic Stadium**、**雅典学院**、**雅典大学**和**希腊国立图书馆**。

乘搭从雅典飞往**米科诺斯**的国内航班。



米科诺斯

DAY 8 米科诺斯

早餐 午餐

米科诺斯 Mykonos, 被称为“风之岛屿”，希腊最著名的岛屿。

米科诺斯 Mykonos 导游带领

天堂海滩 Paradise Beach - 以米科诺斯岛最热门的海滩俱乐部而闻名。

阿诺梅拉 Ano Mera - 参观米科诺斯岛内部的景色。村里富有白色的房屋和小教堂，更有建于16世纪的贾特鲁尼阿尼修道院 Panagia Tourliani Monastery。

圣约翰海滩 Saint John's Beach - 一个可以俯瞰提洛斯岛 Island of Delos 的宁静海滩。在海景餐厅享用新鲜的海鲜拼盘午餐。个人探索在米科诺斯镇狭窄的白色街道上，欣赏迷人的教堂和商店、小威尼斯以及著名的传统风车。

米科诺斯老城 - 沿着米科诺斯镇狭窄的白色街道自由漫步，探索可爱的教堂、小商店、小威尼斯和传统的著名风车。



伊亚

DAY 9 米科诺斯 圣托里尼

早餐 午餐

乘坐快艇前往**圣托里尼 Santorini**。坐落在爱琴海上的浪漫岛屿，欣赏令人叹为观止的日落和火山口村庄，以及壮丽的海景。

圣托里尼 Santorini 导游带领

先知伊利亚斯修道院 Prophet Elias Monastery - 建于1711年，这座修道院位于海拔567米先知伊利亚斯山 Mount Profitis Ilias 山顶上，是岛上的最高点，因此可以欣赏到壮丽全景！

梅加洛克豪略翁 Megalochori - 一个宁静的传统村庄，坐落在圣托里尼市中心朝东的一座小山上。葡萄园的葡萄藤以圣托里尼的方式盘绕着村庄。

伊亚 Oia - 3个标志性的蓝色圆顶所在地，距离阿莫迪湾约300步，是观看日落的最佳地点。这里有在悬崖边的白色房屋、别墅和蓝色圆顶教堂。自由时间逛不同的纪念品商店、咖啡馆和餐馆。

DAY 10 圣托里尼

早餐 午餐 晚餐

费拉 Fira - 新的一天，沿着小镇的火山口海岸步道开始。欣赏海边悬崖上的私人别墅和蓝色圆顶教堂。记得在这个世界著名的地方上拍照打卡！

圣托里尼私人日落帆船游 (含内) - 在希腊岛屿周围的爱琴海上体验独家私人日落航行，并在62英尺的双体帆船上享用晚餐。航行会经过火山、威尼斯灯塔和红白海滩，让您可以在不同的地方游泳。船上的厨师则会为您准备晚餐，并且提供免费畅饮的啤酒和葡萄酒。

*视天气情况而定



费拉



蒙纳斯提拉奇

DAY 11 圣托里尼 雅典

早餐 晚餐

乘坐国内航班飞往**雅典 Athens**。

蒙纳斯提拉奇 Monastiraki - 在雅典市中心最古老的街区的个人购物时间。

DAY 12 雅典 吉隆坡

早餐

自由时间直到出发前往国际机场。

DAY 13 吉隆坡

抵达温馨的家。再会！



Easy Europe Holidays Sdn Bhd (843629-P)

L-3A-5, No. 2 Jalan Solaris, Solaris Mont'Kiara, 50480, KL

03 - 6419 3520 | 03 - 6419 3529 | 016 - 221 8377

website: www.easyeurope.com.my

email: info@easyeurope.com.my

facebook: www.facebook.com/easyeurope

KPL:7848 | IATA: 20300932 | MATTA: MA4822

特别注明:

- 团费不包含旅行保险。
- 若出现无法预测的特殊情况或天气变化，公司有权调整行程表内容，但酒店住宿和餐饮数量保持不变。